

 **密西沙加福音宣教會**
MISSISSAUGA EVANGELICAL MISSIONARY CHURCH

委 任 代 表 表 格
P R O X Y F O R M

请填妥及签署此委任代表表格，并於 2021 年 4 月 23 日或之前由您或您所委任的代表把它交回给教会。
Please COMPLETE, SIGN, DATE and RETURN this Proxy Form by you or your proxy to the church on or before 23rd April, 2021 (Friday).

以下签署人为密西沙加福音宣教会之会员，现撤销过去所委任的所有

The undersigned, being a member of the Mississauga Evangelical Missionary Church, hereby revokes all

代表，并重新委任

堂董为本人之代表*，代替本人出席於 2021 年

prior proxies and appoints _____ as his or her proxy* to attend and vote on his or her behalf

(Name of Board of Director acting as proxy) *

4 月 25 日(周日)下午 2:30 於 ZOOM 上 举行之周年会员大会及任何延续会议。

at the Annual Members' Meeting to be held on 25th April, 2021 (Sunday) on ZOOM, and at any continuation of such meeting.

日期

DATED this _____, 2021

签名

SIGNATURE: _____

姓名(请用英文大写)

Name (Please print): _____

*根据附例 4.18, 该委任代表必须是堂董

According to bylaw 4.18, the appointed proxy must be a Board of the Director